
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 53 af 21. oktober 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Søren Buus 

  

11. november 2014 
J.nr. 14-4610846 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 53
Offentligt
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Spørgsmål 

Er det normal praksis, at Skat giver ankenævn gode råd til, hvordan de skal afgøre sager, 

som det fremgår af artiklen "Skat: "Det vil være en hvepserede, vi får lukket op" i Politi-

ken den 20. oktober 2014? 

 

Svar 

Jeg kan ikke udtale mig om konkrete sager. 

 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Der er tale om en beklagelig fejl. 

 

Det skal for en god ordens skyld pointeres, at det ingen betydning har haft for sagernes 

udfald.” 
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